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Julie Wolfsberg Oscilowski

Fra: Taus Bøytler
Sendt: 29. september 2016 13:02
Til: 'Christian Larsen'
Cc: Julie Wolfsberg Oscilowski; 'Bent Christensen/Vanløse'
Emne: SV: SV: Byggeprojekt på "Brugsen pladsen"

Hej Christian  
 
Lokaludvalget følger naturligvis interesseret med i, hvad der kommer til at ske på 
pladsen. Emnet er ofte på dagsordenen i Trafik‐ og Planarbejdsgruppen, der mødes én gang 
om måneden. På disse møder er borgere meget velkomne til at deltage og give deres mening 
til kende. Arbejdsgruppens næste møde bliver afholdt onsdag den 5. oktober kl. 17‐19.  
 
Derudover har du også mulighed for at tilmelde dig vores månedlige nyhedsbrev. Det gør du 
ved at scrolle ned på denne side, så finder du tilmeldingsboksen til højre: 
http://www.vanloeselokaludvalg.kk.dk/  
 
 
Med venlig hilsen 
 
Taus Bøytler 
Fuldmægtig 
Sekretariatet for Vanløse Lokaludvalg 
_______________________________ 
KØBENHAVNS KOMMUNE 
Økonomiforvaltningen 
 
Frode Jakobsens Plads 4 
2720 Vanløse 
 
Mobil 2121 7377 
Email fx8x@okf.kk.dk 
EAN 5798009800275 
 
 
 
 
‐‐‐‐‐Oprindelig meddelelse‐‐‐‐‐ 
Fra: Christian Larsen [mailto:christianmellemrumlarsen@gmail.com] 
Sendt: 28. september 2016 22:37 
Til: Taus Bøytler 
Emne: Re: SV: Byggeprojekt på "Brugsen pladsen" 
 
Hej Taus 
 
Tak for et hurtigt svar.  
Det kan undre mig at ingen har gjort indsigelse imod sådan et så højt byggeri, for jeg kan 
nævne de første ti der er utilfredse. Men må da indrømme at det vil gavne byen at få 
bygget på pladsen.  
 
Jeg håber at lokaludvalget husker at få noget grønt i bybilledet fremover, da det virkelig 
betyder meget som beboer at have natur omkring sig. Senest har de nye cykelstier kostet to 
træer livet... 
 
Endnu engang tak fordi du tog dig tid til at informere mig.  
 
Med venlig hilsen 
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Christian 
 
 
 
> Den 28. sep. 2016 kl. 16.14 skrev Taus Bøytler <FX8X@okf.kk.dk>: 
>  
> Kære Christian 
>  
> Tak for din henvendelse.  
>  
> Der er ikke mulighed for at gøre indsigelse, da det omtalte projekt med to højhuse og en 
roterende restaurant vil være tilladt i forhold til den eksisterende lokalplan fra 2012. 
Jeg har vedhæftet lokalplanen samt Vanløse Lokaludvalgs høringssvar til planen.  
>  
>  
>  
> Med venlig hilsen 
>  
> Taus Bøytler 
> Fuldmægtig 
> Sekretariatet for Vanløse Lokaludvalg 
> _______________________________ 
> KØBENHAVNS KOMMUNE 
> Økonomiforvaltningen 
>  
> Frode Jakobsens Plads 4 
> 2720 Vanløse 
>  
> Mobil 2121 7377 
> Email fx8x@okf.kk.dk 
> EAN 5798009800275 
>  
>  
>  
> ‐‐‐‐‐Oprindelig meddelelse‐‐‐‐‐ 
> Fra: Gmail [mailto:christianmellemrumlarsen@gmail.com] 
> Sendt: 28. september 2016 12:40 
> Til: Taus Bøytler; Sarah Rabia Mughal 
> Emne: Byggeprojekt på "Brugsen pladsen" 
>  
> Hej Sarah eller Taus (ved ikke hvem af jer der er rigtig at skrive til 
> �) 
>  
> Jeg kunne godt tænke mig at høre om i, som lokaludvalg, har nogen indflydelse på 
projektet med at bygge to højhuse med roterende restaurant på toppen overfor stationen? 
Jeg er bekendt med at det er Fenger gruppen der står bag, og håbede på at projektet aldrig 
blev til noget, da det vil tage al min udsigt (bor øverst i Jydeholmen 5) og forventede at 
han aldrig ville få lov til at bygge så højt.  
> Nu har jeg så lige læst i vanløsebladet at han forventer at have byggeriet færdigt i 
2018 og har set hans renderinger af byggeriet. Min første tanke er, at det kun kan blive 
bedre end de sorte plader (han på mystisk vis har fået lov at sætte op), men det er et 
meget gråt byggeri uden noget grønt i omgivelserne overhovedet.  
> Mit spørgsmål er derfor om ikke der er mulighed for at gøre indsigelser mod det endelige 
resultat af byggeriet. Især højden på byggeriet og mangel på grønne omgivelser er noget 
jeg, som beboer i Vanløse, har en holdning til.  
> Er det noget i kan hjælpe mig med at kommunikere ud eller hjælpe med den rigtige 
kontaktperson?  
>  
> Bedste hilsner, 
> Christian 
> <Indertoften II Lokalplan nr. 465.pdf>  
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> <Vanlse‐Lokaludvalgs‐hringssvar‐vedr‐‐lokalplanerne‐_Indertoften‐II_‐o 
> g‐_Hjrnestenen.docx> 
 


